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Protokół z posiedzenia Komisji

Edukacji Kultury i Sportu

z dnia 21 kwietnia 2015r.

Obecni:
1. Andrzej Mentel
2. Ewa Fronczek
3. Marian Kita
4. Włodzimierz Jaros
5. Marek Kocoń

Kierownictwo urzędu:

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła

Goście:

Dyrektor – Henryk Michalski

Temat posiedzenia komisji:

Obiekty sportowe oraz place zabaw na terenie gminy, stan obecny, plany inwestycyjne na lata
2014-2018, pozyskiwanie środków zewnętrznych na inwestycje. 

A. Mentel – Witam serdecznie na posiedzeniu komisji. Temat komisji to: 
Obiekty sportowe oraz place zabaw na terenie gminy, stan obecny, plany inwestycyjne na lata
2014-2018,  pozyskiwanie  środków  zewnętrznych  na  inwestycje.  Zajmiemy  się  również
tematem niezakończonym na poprzedniej komisji. Zgodnie z sugestią na poprzedniej komisji
Pani Burmistrz Pan Dyrektor MOSiR-u przygotował informacje na temat MOSiR-u. Jeżeli nie
ma pytań do porządku obrad, otwieram dyskusje.

E.Fronczek – place zabaw wymagają napraw i wyposażenia mówiliśmy, że co roku będziemy
dofinansowywać i moje pytanie. Czy mamy na to finanse żeby do każdego przedszkola do
kupić coś?

I. Grudzień, – jeżeli chodzi o środki to dysponują pieniędzmi natomiast nie maja tak dużo, ale
na konserwacje maja zabezpieczone. 

E. Fronczek - czy na 2016 możemy dopisać dodatkowe urządzenia w planie budżetu?

I. Grudzień – oczywiście

E. Fronczek - Gimnazjum nr 3 planowana jest budowa siłowni, przez kogo?
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I. Grudzień – Przez szkołę

A. Mentel – proponowałbym sporządzić wniosek dotyczący doposażenia placów zabaw
E. Fronczek – dobrze 

A. Mentel - kto ma pytania?

M.  Kita  –  ja  chciałem pochwalić  nie  wiem,  kogo,  ale  miesiąc  temu chciałem rozwiązać
MOSiR, ale teraz to, co się stało to jest sukces, ale nie chce za wcześnie chwalić. 

W. Jaros – Szkoła Podstawowa nr 1 nie ma boiska?

I. Grudzień - jest planowana budowana i projekt w tym roku będzie. 

A Mentel  –  w  materiale,  który  został  przygotowany  brakuje  mi  m.  in.  informacji  czy
planowany jest remont sali gimnastycznej, nie ma tej informacji w WPI. 

I.  Grudzień  –  materiał  miało  przygotować kilka  wydziałów,  myśmy się  skupili  na  stanie
aktualnym,  szatnia  w gimnazjum nr  2 będzie remontowana,  boisko przy gimnazjum nr  3
będzie budowa rozpoczęta są już prace, MZS planowany remont parkietu. 

A. Mentel – Nie ma też informacji o pozyskiwaniu środków zewnętrznych.

M.  Ochęduszko-Ludwik  –  przekładaliśmy  informacje  do  wydziału  funduszu  i  to  były
potrzeby, ale trzeba nałożyć na to relatywnie mały wkład zewnętrzny, wydział funduszy miał
wysłać do Marszałkowskiego. 

A. Mentel – moglibyśmy poprosić o uzupełnienie brakujących informacji. 

B. Zawiła – w szkolne podstawowej nr 1 będzie zrobiony będzie projekt, żeby boisko dolne
miało  położone  nawierzchnie  do  gry  oraz  górne,  parking  będzie  przeniesiony,  a  w  tym
miejscu będzie boisko.

A. Mentel – prosiłbym żeby inwestycje sportowe skonsultować z nauczycielami wychowania
fizycznego.

B. Zawiła – w Szkole Podstawowej nr 7 dokończony będzie remont boisk, w MZS planujemy
namiot nad boiskami, G2 tam są te niestandardowe wymiary boisk na razie nie ma tam nic w
planach.  
G3 mamy tu problem, nie znamy właściciela tej kanalizacji, podmaka boisko jest tam decyzja
sanepidu, cały czas trwają procedury, kto jest właścicielem tej kanalizacji.

A. Mentel - dziękuję za informacje, proszę Pani Ewa Fronczek.

E. Fronczek – Chodzi mi o plac zabaw na 17 lipca? Czy coś wiadomo w tej kwestii? 

B. Zawiła - odpowiem na piśmie. 
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A. Mentel - czy ktoś ma jeszcze pytania? Pani Ewa jeszcze wniosek wypisze i przegłosujemy.
Ja mam jeszcze sugestie, co do lodowiska żeby była możliwość połączenie 2 godzin w-f z 4.
Będzie czas dla dzieci na dojazd do lodowiska i skorzystania dla dzieci z innych szkół.

E. Fronczek – jak dzieci będą dojeżdżać? Autobusem?

A Mentel - nie wiem, szkoły same zdecydują.

B. Zawiła – myślę, że tutaj nie będzie problemu, będzie można podpisać, jako wycieczki. 

I  Grudzień  -  ale  przecież  jest  to  do  ogarnięcia  organizacyjnie,  przecież  mamy narady z
dyrektorami. 

M. Kocoń - a godzina otwarcia?

B. Zawiła - lodowisko byłoby otwarte do wieczora.
 
A Mentel - proszę wniosek komisji edukacji (odczyt wniosku) 

„ Wniosek o wprowadzenie do budżetu Miasta Czeladź na rok 2016 kwoty na doposażenie
placów zabaw przy każdym przedszkolu na terenie Miasta”

Glosujemy nad wnioskiem

Za - 5
Przeciw - 0
Wstrz - 0

Przechodzimy do tematu z poprzedniej komisji dot. MOSiR-u

E Fronczek – jestem pełna uznania, co do tego materiału jest fajnie opracowany i będzie się
działo. 

M Kocoń – chciałem zapytać o hotel, jaki jest na dzień dzisiejszy?

H. Michalski – czekamy na razie na decyzje będziemy ustalać z Panem Burmistrzem. 

W. Jaros - ile jest pokoi?

H. Michalski - hotel na 50 osób

M. Kocoń, – jeżeli przeczytałem pkt 6 bardzo się ucieszyłem, od 99 r. samotnie jeżdżę na
wycieczki rowerowe, także chętnie bym się włączył w taka imprezę

H. Michalski – dziękuję

A.  Mentel  –  cieszę  się,  że  zostało  to  przygotowane,  rozszerzenie  harmonogramu imprez
natomiast, ja bym chciał żeby strona MOSiR-u również dobrze funkcjonowała, np. nie ma
kalendarza  imprez,  który  myśmy  dostali  a  musi  to  działać  dwu  torowo  a  nie  tylko  na
facebook, bo nie każdy go ma, jeżeli jest informacja o imprezie to musi być tu i tu. Jeżeli
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chodzi o sekcje sportowe to musi być to rozdzielone sekcja, którą prowadzi MOSiR i sekcja,
którą prowadzą kluby sportowe. Mieszkaniec musi to wiedzieć.  Brakuje promocji działań,
które powinny być bardziej wyeksponowane, szczególnie imprezy cykliczne.

H. Michalski – jest w trakcie przygotowania, dziękuje są to cenne uwagi.

A. Mentel – jest jeszcze sprawa Sali baletowej gdzie trzeba podpisywać umowę, żeby z niej
skorzystać np. na 1 godzinę? 

H. Michalski – będą bilety będzie to rozwiązane. 

A. Mentel – super, dziękuję, zamykam posiedzenie komisji.
Protokołował 

Mateusz Bochenek

Przewodniczący Komisji

        Andrzej Mentel      
Data napisania protokołu 30.04.2015r.
Data podpisania protokołu……………
Data umieszczenia Protokołu w Bip……….


